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TO：

Nankai University  

FROM：
Jebsen Group

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------

JEBSEN GROUP

With over 100 years of history, Jebsen Group enables some 200 of the world’s leading consumer, beverage, industrial and luxury-product companies and their brands to successfully market and distribute their products throughout the Greater China region.
Jebsen’s success has been made possible through our commitment to our partners, to our communities, and to our most valuable asset – our people. We offer dedicated and talented individuals the opportunity to engage with a family of premium global brands. Employees who pursue excellence are given a diverse platform that provides continuous development and career exposure. 
People aspire to develop an unrivalled career in a diversified business environment are now invited to join us in the following position:

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------

RECRUITMENT
Jebsen Internship Program (JIP) provides you with an opportunity to gain exposure in building brands and opening marketing channels in the rapidly growing market through real business assignments. Trainees will be coached by business managers during the Internship Program. 
Our Requirements: 
· University undergraduate 
· Self-motivated, eager to learn 
· Strong interpersonal, presentation and communication skills 

· Mature, able to learn fast and think innovative
· Proficient in MS Office and Chinese Word Processing 

· Good command of both written and spoken English and Chinese 

Schedule: 
1. Summer Break (end of June to Aug); Students who can work 3-6 months are preferable

2. Full Time Basis
3.  Work location:  BJ / SH / GZ / SZ 
For more information about Jebsen Group, please visit  www.jebsen.com or follow us on: 

Sina Weibo 
http://weibo.com/jebsengroup 

WeChat

ID: jebsen1895
Facebook

http://facebook.com/jebsengroup
At Jebsen, success breeds success.

捷成实习生计划(JIP)可以让参加者通过实际的工作经验， 更加深入地了解在快速增长的市场环境下建立品牌和打开市场渠道。实习期间相关部门的经理会为实习生提供适当指导。
 参加者需要符合以下的条件: 
· 就读大学的学生
· 积极主动、渴望学习 

· 良好的人际沟通及表达技巧
· 成熟、学习能力快及具备创新精神
· 熟悉微软办公室软件及中文文书处理
· 流利中英文口语、书写流畅

· 专业：商学院 / 财会类 / 审计 / 市场营销 / 机械电气 / 自动化工程，均可报名参加
 

工作职责: 
· 数据分析，制作部门报告
· 材料文档的管理
· 协调部门会议安排，准备文件等工作
· 支持业务部门日常的事务性工作
实习期:
1. 暑假实习 (6月下旬至8月底)，如能满足3-6个月实习期的学生将优先考虑。
2. 全日制实习
3. 工作地点： 北京 / 上海 / 广州 / 深圳 
对捷成集团的暑期实习生计划如有意向者，请与学院辅导员老师联系。
或将简历发送至：lindali@jebsen.com。
联系电话： Linda Li李霞
010 – 8519 8626


如需了解捷成集团更多信息，请登陆集团网站 www.jebsen.com 或者以下途径：

新浪微博
http://weibo.com/jebsengroup
微信

ID: jebsen1895
Facebook
http://facebook.com/jebsengroup
申请者提供的所有信息将仅限于招聘用途。
	在这里，成就成功。



 
